
Bestyrelsesmøde søndag d. 14.07.2013 
 
 
Til Stede: 
 
Kell Iisager - formand 
Thomas Lystlund - næstformand 
Tomas Wikborg - bestyrelsesmedlem 
Gitte Selnæs – kassér 
Niels Hansen - suppleant 
Lisbeth Brandt Olsen – sekretær 
 
Fraværende:  
Ingelise Bragger- suppleant   
Signe Christoffersen- bestyrelsesmedlem 
 

 
 
Referatet fra generalforsamlingen d. 09.06. blev godkendt. 
 
Vi talte om en beboer i området grundet støj på matriklen; i særdeleshed i hverdagene, hvor det er 
opfattelsen at der bliver ført virksomhed i form af et autoværksted. Formanden har tidligere været i 
dialog i sagen. Herudover drøftede vi en nabotvist, hvor det bliver opfattet som chikane, at den ene 
part støjer uhensigtsmæssigt meget. Bestyrelsen opfordrer parterne til selv at løse konflikten mellem 
sig, da vi ikke ønsker at agere politienhed.   
 
Vi drøftede muligheden for at ændre servitutterne i vores Grundejerforening på sigt (p.t. er der ikke 
mindre end 3 af disse, hvilket vi ikke finder hensigtsmæssigt).  
Det er tidligere forsøgt at få kommunen til at ændre/lave en lokalplan – svaret har været at det vil de 
nødigt. 
 
Det er efterhånden næsten umuligt at gå igennem stien ved mosen. Det kan ikke være hensigten og 
derfor blev det besluttet at vi vil gøre noget ved det ved at rette personlig kontakt til de 2 lodsejere af 
disse ved mosens sti.  
Bestyrelsen er i øvrigt af den holdning at vores område skal holdes lyst og åbent.  
 
Det blev besluttet at asfaltarbejdet nu skal i gang og vi vil tage kontakt til matrikelejerne, der vil blive 
berørt af dette.   
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 


